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Z A P I S N I K 

SA 16.  SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HMS-a 
 
Šesnesta  sjednica  Upravnog odbora HMS-a u mandatu 2020 – 2024 održana je u četvrtak 6. srpnja  
2023. s početkom u 14,00 sati u prostorijama HOO; Trg K. Ćosića 11, soba 48. 
 
Prisutni članovi UO: Stjepan Peršin, predsjednik;  Srećko Margetić, zamjenik predsjednika;  Robert 
Žiković, potpredsjednik; Miro Papec, član; Zoran Mioč, član; Ivan Penić, član 
 
Odsutni članovi UO: Antun Karas; Dragutin Marović; Nenad Jagodić (ispričani) 
Ostali prisutni: Krešimir Pavelić, predsjednik NO; Renata Suchy, glavna tajnica HMS-a; Ana Čop, tajnica 
HMS-a; Nenad Đurović (djelomično) 
   
Gosp. Peršin, predsjednik HMS-a zahvalio je  svima na dolasku te predložio da se ranije dostavljeni  
dnevni red nadopuni tako da se u točki 1. Doda: i sa 14. sjednice održane 07.03.2023. godine te se iza 
točke 6 doda  točka 7. Izvještaj s kongresa FIME; točka 8. Obilježavnje 100 godina HMS-a te 9. Ostala 
pitanja i prijedlozi. Takav prijedlog dnevnog reda je jednoglasno prihvaćen i on sada glasi:  
 

Dnevni red: 
1. Usvajanje Zapisnika s 14. sjednice održane 07.03.2023. i 15. sjednice održane 25.03.2023. 
2. Izvješće s održane redovne  Skupštine 25.03.2023. 
3. Poslovanje HMS-a  za prvih 6 mjeseci  - izvješće računovodstvene agencije  - inventurni otpis 
4. Imenovanje disciplinskog suca HMS-a 
5. Izmjene koje trebaju provesti nacionalni savezi 

a. Izmjene i dopune Statuta temeljem Zakona o sportu i Zakona o udruga koji su na snazi od 
01.01.2023. (provedsti do kraja godine, javna rasprava) 

b. Temeljem dobivanja javnih ovlasti koje propisuje Zakon o sportu pridržavati se Uredbe o 
uredskom poslovanju javnih ustanova – primjena Uredbe  - urudžbiranje, elektronski potpis i 
pečat kod nadležnog državnog tijela, zahtjev za dodjelu brojčane oznake javnopravnom tijelu 
i ostalo propisano navedenom Uredbom 

c. Obavijest u unošenju podataka u NISUS (nacionalni informacijski sistem u sportu) i športskih 
rezultata u aplikaciju HOO–zakonske odredbe podložne sportskim, upravnim i drugim  
eventualnim kaznama 

6. Izvješće i prijedlozi direktora Odbora za sport 
a. Obavijest o Ministarstva vezano uz trenere, te izvješće gosp. Đurovića o školovanju trenera  

7. Izvještaj s Kongresa FIM Europa u Španjolskoj 
8. Obilježavanje 100 godina HMS-a 
9. Ostala pitanja i prijedlozi  

7.1. preseljenje HOO-a – preseljenje HMS-a 
 
Konstatirano da kvorum postoji, sve odluke koje se donesu bit će pravovljane.  

 
Ad.1. Usvajanje zapisnika s 14. sjednice održane 07.03.2023. i 15. sjednice UO održane 25.03.2023. 
Zapisnici sa 14. sjednice održane 07.03.2023. i sa 15. sjednice održane 25.03.3034.  Upravnog odbora 
HMS-a  dane su na usvajanje. 
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Odluka 155/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku o usvajanju zapisnika s 14. sjednice održane 07.03.2023. i s 
15. sjednice održane 25.03.2023. Upravnog odbora. 

 
Ad.2. Izvješće s održane redovne Skupštine 25.03.2023. 
Gosp. Peršin je dao informaciju o održanoj 37. redovnoj – izvještajnoj Skupštini koja se održala u Hotelu 
Aristos  u Zagrebu. U članstvo su primljena dva nova kluba MK Blokada RT Zagreb i MCK Kutina, dana su i 
usvojena izvješća o radu Skupštine i njenih tijela, Odbora za sport i Odbora za motociklizam, prihodi i 
rashodi za 2022. godinu, izvješće Nadzornog odbora i Suda časti.   
Gđa Suchy izvještava da je zapisnik potpisan od ovjerovitelja, biti će poslan Gradskom uredu za Opću 
upravu i objavljen na web stranici HMS-a. 
 
Ad.3. Poslovnje HMS-a za prvih 6 mjeseci 
Gđa Suchy je sve obavijestila da su u materijalima za UO izvješća internog – radnog karaktera obzirom da 
se polugodišnje izvješće 01.01. – 30.06.2023. predaje FINA-i krajem srpnja. Priloženi su popis izdanih 
članarina, popis ulaznih računa kao i inventurne liste.  
Gđa Čop izvjestila o načinu izdavanja članarina putem novog informatičkog programa. Izvjestila je da 
starih dužnika u principu nema, te da je ovo mometalno stanje. Isto tako je izvjestila da sada uspjevamo 
sve ulazne fakture plaćati na vrijeme.  
Vezano uz inventurne liste dugotrajne imovine otpis pojedinih stavki treba provesti kako je zakonom 
određeno. 
 
Odluka 156/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku o prihvaćanju izvješća o poslovanju za prvih šest mjeseci 
2023.  
 
Ad.4. Imenovanje disciplinskog suca HMS-a 
Gosp. Peršin je predložio da dužnost disciplinskog suca preuzme gosp. Željko Rožić iz Zajedničkog 
odvjetničkog ureda iz Križevaca. Gosp. Rožić je po struci odvjetnik, a gosp. Peršin je s njim razgovarao 
vezano uz dužnost koju bi u HMS-u preuzeo.  
 
Odluka 157/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku o imenovanju gosp. Željka Rožića za disciplinskog suca 
HMS-a.   
 
Ad.5. Izmjene koje trebaju provesti nacionalni savezi 
5.1. Izmjene i dopune Statuta temeljem Zakona o sportu i Zakona o udrugama koji su na snazi od 
01.01.2023 
Gđa Suchy je izvjestila da svi nacionalni sportski savezi trebaju što brže je moguće uskladiti s novim 
Zakonom o sportu i Zakonu o udrugama Statute i druge pravilnike i dokumente. Usvojene predložene 
izmjene i dopune ili novi Statut  treba u skladu s člankom 46 Zakona o sportu dati na suglasnost 
Hvatskom olimpijskom odboru, nakon toga ga treba usvojiti Skuptšina saveza, te se nakon toga predaje 
Uredu za opću upravu na odobrenje. 
 
Odluka 158/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku o imenovanju Komisije za izradu statuta u sastavu:  

- Stjepan Peršin; Srećko Margetić; Zoran Mioč i Renata Suchy. 
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5.2. Javne ovlasti NSS – provedba Zakona i Uredbe 
Gđa Suchy je izvjestila  da temeljem članka 37, stavak 5. Zakona o sportu nacionalni sportski savezi su 
dobili javne ovlasti  na način da općim aktom uređuju devet područja iz svoje domene. Sve pravne osobe 
s javnim ovlastima, a savezi ih dobivaju po prvi puta i predstavljaju obvezu, trebaju poštovati i primjeniti 
Uredbu o uredskom poslovanju kao i druge zakone koji se primjenjuju u javnim ovlastima. 
Gđa Čop je izvjestila o seminaru koji je u svezi toga organizirao Hrvatski olimpijski odbor, te da će se 
nacionalni savezi u tom smislu  morati digitalizirati što povlaći za sobom  financijske izdatke. Potrebno je 
zatražiti brojčanu oznaku javnopravnog tijela, a isto tako sva javnopravna tijela koja nemaju uspostavljen 
informacijski sustav uredskog poslovanja u skladu s Uredbom, moraju ga najhitnije uspostaviti.   
 
Odluka 159/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku o prihvaćanju izvjeća veznog uz provedbu javnih ovlasti 
HMS-a.   
 
5.3. NISUS podaci – HOO – unošenje sportskih rezultata 
Svi nacionalni savezi moraju redovno unositi podatke u Nacionalni informacijski sustav u sportu 
Ministarstva turizma i sporta (NISUS), u protivnom su propisane  kazne.  
Svi nacionalni savezi moraju u sustav Hrvatskog olimpijskog odbora unositi rezultate od 1. do 8. mjesta  
sa SP, SK, EP, EK i kvalifikacijskih natjecanja za isto.  
Navedeni podaci koristiti će se i za određivanje financiranja saveza kao i kod donošenja nacionalnog 
pravilnika o kategorizaciji sportova.   
 
Odluka 160/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku o prihvaćanju izvjeća veznog uz NISUS i HOO.   
 
Ad.6. Izvješće i prijedlozi direktora Odbora za sport  
6.1. Obavijest ministarstva vezanog uz trenere, izvješće gosp. Đurovića 
Gosp. Papec, direktor Odbora za sport zahvalio se svim organizatorima velikih europskih i svjetskih 
prvenstava za odlično obavljen posao oko organizacije natjecanja. U Mladini je posebno lijepo bilo čuti 
nakon dugo vremena pohvale za jako dobru pripremu staze. 
Nakon dosada učinjenih manjih promjena vezanih uz sport kao i proglašenja, treba se posvetiti idućoj 
sportskoj sezoni, te nas u tom smislu čekaju ne baš laka  vremena oko promjena sustava natjecanja, npr. 
u cestovnim moto utrkama kao u većini europskih zemalja razdvojiti gradske i utrke na pistama,  vidjeti 
što je s dobivanjem potpuno jednakih nagrada i vrednovanja bez obzira na vrstu (disciplinu) 
motociklističkog sporta, broja natjecatelja u klasama, rasprostranjenost discipline. Možemo vidjeti da u 
susjednim zemljama se sve više pridaje pažnje podmlatku, što je u Sloveniji vidljivo i u moto utrkama, 
puno djece i mladih voze se i natječu na kartodromima (minimoto, ohvale..). Uostalom, sada se  moramo 
i prema Zakonu o sportu usaglasiti s općim aktima koje je donio Hrvatski olimpijski odbor. Ne treba 
nikoga prozivati, nego pod hitno tražiti najbolja rješenja za motociklistički sport. Predlaže da se osnuju 
dvije komisije, za zemljane i cestovne discipline koje bi napravile  plan natjecanja  u RH za 2024.   
Gosp. Žiković dodaje da je osnovni problem što je većina istih ljudi u Odboru za sport i Upravnom 
odboru. To nije dobro, sami sebi dajemo prijedloge, to je po njemu prvi korak koji treba napraviti.  
Gosp. Papec obavještava da je nakon utrke u Slavonskom Brodu prošao kroz box nakon što su svi otišli, 
ostavljene su lokve ulja iako su bili svi zamoljeni na sastanku s vozačima da koriste prostirače ispod 
motocikla, a i nadležni u gradu su na to svratili pažnju organizatoru.  
Gosp. Žiković obavještava o sistemu natjecanja za mlade Yamaha bLu cRu,  motocikl za 12 godišnjaka ne 
mora biti toliko skup,  cilj jednog takvog sistema je da djeca prođu kroz njega, formirati piramidu koja bi 
vodila do vrhunskih rezultata.  
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Gosp. Mioč obavještava o  problemima s delegatima na utrkama koji su nerijetko nekompetentni, gosp. 
Žiković da su osnovni uvjet za rad saveza novačana sredstva.  
Gosp. Žiković isto tako obavještava o situaciji koja se desila na utrci automobila (ne pod ingerencijom 
HAKS-a) s umalo tragičnim završetkom na parkiralištu shopping centra, te da je gosp. Štetner, 
predsjednik HAKS-a, dogovorio prijem kod ministra Božinovića oko takvih događanja i  izdavanja dozvola 
za javno okupljanje (MUP) na natjecanjima koja nisu pod ingerencijom saveza.  
Gosp. Pavelić postavlja pitanje organizacije npr. slavonske i zagorske lige koje nisu pod okriljem saveza, a 
tamo  sude suci s HMS licencom i nastupaju vozači s HMS licencom. Podsjeća da smo lani slali dopis 
nadležnoj PU oko organiziranja natjecanja u moto ubrzanju koji u tom trenutku nije bio pod okriljem 
Saveza, na takvim i sličnim natjecanjima su sve ljudi koji djeluju i  u savezu, na taj način gubimo 
kredibilitet ozbiljnosti motociklističkog sporta.  
Postavlja se pitanje da li ćemo se priduržiti inicijativi HAKS-a. 
Gosp. Margetić dodaje  kako je već gosp. Papec naveo  problem da su više od 90% vozača rekreativci iz 
čega proizlazi i rekreativan pristup sportu, svakako se bazirati na sisteme natjecanja i na juniore.  
Gosp. Penić obavještava da se čuo s gosp. Štetnerom, smatra da gosp. Peršin treba prisustvovati tom 
sastanku, a mi moramo točno definirati što tražimo od MUP-a. Što se tiče tzv. ilegalnih utrka, za ono što 
ne znamo nismo odgovorni, za ono što znamo trebamo staviti u sistem.  
Po raspravi donesene su slijedeće odluke 
 
Odluka 161/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku o osnivanju komisija za prijedloge i propisivanje sistema 
natjecanja, dvije  su komisije,  komisija za cestovne discipline koju sačinjavaju gosp. Miro Papec i gosp. 
Robert Žiković i komisija za zemljane discipline koju sačinjavaju gosp. Srećko Margetić i gosp. Zoran 
Mioč, dok gđa Renata Suchy je u obje navedene komisije.   
 
Odluka 162/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku obzirom na kontakte s  gosp. Štetnerom da se stupi u  
kontakt i da gosp. Peršin sudjeluje na sastanku u MUP-u. 
 
Gosp. Đurović obavještava vezano uz trenere, ako to gledamo kroz struku svakako moramo imati 
školovane trenere u Savezu. Rad s mladima i djecom u jednom vrlo opasnom sportu je važan i odgovoran 
stoga bi se o tomu trebalo voditi računa i krenuti u školovanja. Moramo vidjeti koliko želimo biti efikasni i 
koje zadaće si dati,  a obzirom da već imamo opće programe tj. materijale, trebalo bi nastaviti.  
Gosp. Papec se slaže s navedenim, većina moto  saveza u Europi ima propisane programe za trenere 
prilagođene svojim potrebama. Nije dovoljna referenca  bio  si  prvak, stoga automatski možeš biti i 
trener.  
Gosp. Margetić dodaje da se program moće reducirati i staviti u okvir saveza. Osim toga postavlja se 
pitanje za one koji su takav jedan program za trenera završili u Italiji ili nekoj drugoj zemlji, da li im to 
prizna HMS.  
Gosp. Mioč dodaje da točno moraju biti propisani uvjeti koje bi trebali zadovoljiti oni koji će pohađati 
školovanje za trenera.  
U daljnjoj raspravi sudjelovali su svi nazočni, a po rapravi donesena je slijedeća odluka   
 
Odluka 163/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se krene u proces donošenja odredbi za školovanja i 
osposobljavanja trenera sukladno Zakonu o sportu, a u komisiju za osposobljavanje se imenuju Nenad 
Đurović, Miro Papec i Robert Žiković. 
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Ad.7.  Izvještaj s FIM Europa kongresa 
Gosp. Peršin je izvjestio o sudjelovanju HMS-a kojeg su predstavljali Stjepan Peršin, predsjednik i 
glasujući člana Skupštine FIME, Srećko Margetić, zamjenik predsjednika i voditelj FIME Panela za 
medicinu te Renata Suchy, glavna tajnica i članica FIME Komisije za okoliš. Održane su redovna i 
izvanredna (Statut) Skupština FIME, sastanak glavnih tajnika, sastanak svih komisija i panela FIME kao i 
sastanka Mediteranskog motociklističkog saveza u Zaragozi, Španjolska u kojoj je prije 100 godina 
osnovan Španjolski kraljevski savez (RFME). Pisano izvješće u materijalima. 
 
Odluka 164/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku o prihvaćanju izvješća i troškova (dio refundiraju HOO i 
FIME) vezanih uz sudjelovanje na kongresu FIME. 
 
Ad.8.  Obilježavanje 100 godina HMS-a 
Gosp. Peršin obavještava da  za pripremu 100 godišnjice  Saveza (1924 – 2024) imamo već imenovanu 
komisiju na 6. sjednici UO održanoj 24.03.2022. no na žalost neki od njih više nisu sa nama. Dodaje da  
imamo neka izvješća s proslave 90 godina HMS-a koja bi trebalo koristiti. Svaka utrka iduće godine bi 
trebala biti u  tom tonu, organizirati završnu svečanost gdje bi svi sudjelovali, pozvati i predstavnike 
lokalne zajednice, predstavnike Hrvatskog olimpijskog odbora i ostale. Vidjeti za nabavu i tisak npr. 
olovaka i ostalog sličnog materijala. Prihodi bi bilo od Hrvatskog olimpijskog odbora, donacija. Uputiti 
dopis svim klubovima – članicama da nam dostave  tekst vezan uz njihovo djelovanje, pripremiti 
priznanja timovima, klubovima, pojedincima. Svako od nas bi trebao dati svoj doprinos, sve bi trebalo biti 
u dobrom duhu. 
Potrebno je izraditi  logo vezan uz 100 godišnjicu.  
 
Odluka 165/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se u komisiju za pripremu 100 godina imenuju svi 
članovi Upravnog odbora koji će raditi na pripremi godišnjice.  
 
Ad.9. Ostala pitanja 
9.1. Gđa Suchy je obavijestila da će zgrada Doma sportova ići u renovaciju i da smo obavješteni od HOO o 
njihovu preseljenju u prosincu.  Puno je otvorenih pitanja, a predstavnici HOO su obećali da će se više 
znati i obavijestiti nacionalne saveze nakon godišnjih odmora. 
9.2. Prihvaća se obavijest obrta Moka koji nam vodi računovodstvo o zatvaranju obrta i otvaranju j.d.o.o. 
iz objektivnih razloga. Suradnja s njima kroz j.d.o.o. se nastavlja i nadalje.  
9.3. Na upit oko godišnjice smrti gos. Severa gđa Suchy obavijestila da je kupljen vijenac, a da je u 
Večernji list vraćena faktura za objavu u iznosu  216,34 eura s napomenom da objava nije naručena od 
HMS-a već od gosp. Ivan Laftera. 
9.4. Gosp. MIoč je postavio pitanje oko odluke o sufinanciranja knjige (monografije)  gosp. Ivankovića o 
INA timovima  u iznosu od 5.000 kuna, a o kojoj nemamo nikakvih obavijesti.  
9.5. Gđa Suchy je obavijestila da bi nova web stranica HMS-a trebala biti puštena idući tjedan.  
9.6. Primljen na znanje dopis od FIM vezan uz EU direktivu oko uporabe motornih vozila.  
 
Završeno u 16.45 sati. 
 
Zapisnik sastavila:       Predsjednik UO HMS-a: 
 
Renata  Suchy        Stjepan Peršin, dipl. ing.  


